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Από το υπ’ αριθ. 4/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 118/99                                               
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
"Εγκριση υπογραφής συμβάσεων και των 
σχετικών δαπανών με ΔΕΗ για την 
ηλεκτροδότηση του  Συνεδριακού 
Κέντρου- Θεάτρου Δήμου Βέροιας" 

 
       Σήμερα 15 Φεβρουαρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 11-2-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Aναπληρωτής Δημάρχου κ. 
Μενέλαος  Ποτουρίδης  και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών 
βρέθηκαν παρόντα  27 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Ι. Κουρουζίδης  Δ. Ταχματζίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Μ. Γαβρίδης  Ε. Λελεκάκης  
3. Κ. Πουλασουχίδης  Κ. Γκαβαϊσές   
4. K. Aσλάνογλου  Ν.Χαμαλής  
5. Α. Δελαβερίδης  Π. Αγαθαγγελίδης  
6. Δ.  Πέτκος    
7. Κ. Κόλβατζης    
8. Κ.  Βαφείδης    
9. Γ. Ουρσουζίδης    

10. Σ. Γεωργιάδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
11. Ι.  Τριανταφυλλίδης   Πάρεδροι 
12. Π. Πιτούλιας                    --- 
13. Α. Κεσίδης    
14. Μ. Σουμελίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ. 123/99 
15. Α. Ταραλάς απόφασης     αποχώρησαν     οι    κ.κ.    Σ. Παναγιωτίδης,  
16. Χ.  Σκουμπόπουλος Θ.Σιδηρόπουλος. 
17. Χ. Γεωργιάδης        Κατά  τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ.  124/99  απόφασης 
18. Β. Γιαννουλάκης αποχώρησαν    οι κ . κ.    Ι. Κουρουζίδης,    Κ. Κόλβατζης, 
19. Σ.  Παναγιωτίδης Ε.Σοφιανίδης, Χ. Μουτσιόπουλος. 
20. Λ. Τσαβδαρίδης      Κατά    τη    συζήτηση  της  υπ’  αριθ.125/99 απόφασης 
21. Θ.  Σιδηρόπουλος προσήλθε  ο κ. Γ.Μανακούλης. 
22. Ε. Σοφιανίδης  
23. Ε. Λευκοπούλου  
24. Ι. Ακριβόπουλος  
25. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
26. Ε. Κουκουρδής  
27. Γ. Μανακούλης  

 



 Στη συνέχεια αφού δέχθηκε το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 
παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε 
ως κατεπείγον ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα έθεσε υπόψη του συμβουλίου το 
από 10-2-99 εισηγητικό σημείωμα του Αντιδημάρχου τεχνικών κ. Μενέλαου 
Ποτουρίδη που έχει ως εξής: 
 Η ΔΕΗ γνωστοποιεί  στο Δήμο Βέροιας ότι η δαπάνη συμμετοχής  του Δήμου 
για την σύνδεση  της Μέσης Τάσης του  δικτύου της με το ΣΥΝΕΔΡΙΑΚΟ ΚΕΝΤΡΟ 
ΘΕΑΤΡΟ, ανέρχεται στο ποσό των  19.528.493 δρχ. με το ΦΠΑ. 
 Το ποσό αυτό ζητείται προκαταβολικά. 
 Η δαπάνη αυτή απολογιστική στη φάση της κατασκευής του έργου  από την 
ανάδοχο εταιρεία ΔΙΕΚΑΤ ΑΤΕ και βαρύνει τον εργοδότη (Δήμο Βέροιας) σύμφωνα 
με την παράγραφο 4.2.3 της Γενικής Συγγραφής Υποχρεώσεων, που  είναι 
αναπόσπαστο τμήμα της Σύμβασης του Εργου. 
 Παρακαλείται το ΔΣ να εγκρίνει την δαπάνη αυτή των 19.528.493 δρχ. από 
την πίστωση με ΚΑ 75/151.ιε για την σύνδεση ως και εκείνη των 5.900 δρχ. για τέλη 
δικαιώματος σύνδεσης, κατά το έγγραφο της ΔΕΗ, που θα πληρωθούν απ' ευθείας 
από το Δήμο μας προς τη ΔΕΗ. 
Επίσης να εγκρίνει την υπογραφή με την ΔΕΗ. 
α)Της σύμβασης επέκτασης δικτύων διανομής Ηλεκτρικής Ενέργειας στη Μ.Τ (τύπος 
ΙV). 
β)Του συμβολαίου παροχής ηλεκτρικού ρεύματος . 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Ποτουρίδης  Δημαρχεύων :Είναι η σύνδεσή του Συνεδριακού Κέντρου με τη 
ΔΕΗ. Επειδή η ΔΕΗ από 1-3-99  αλλάζει τιμολόγια έχει έναν  χαρακτήρα του 
επείγοντος. Το θέμα  πήγε στη ΔΕ αλλά επειδή το ύψος του ποσού είναι υψηλό το 
θέμα ήρθε στο ΔΣ. 
 Οι εργασίες βαίνουν  προς το τέλος και έφτασε η ώρα να συνδεθεί το δίκτυο 
της ΔΕΗ. Επειδή είναι μεγάλο το κτίριο χρειάζεται και μεγάλες εγκ/σεις. Η ΔΕΗ από 
1-3-99 αλλάζει τα τιμολόγια και ενώ προς τους πολίτες μειώνει το ΦΠΑ από 18% σε  
8% όλες τις άλλες εργασίες τις ακριβαίνει. Θέλοντας να προλάβουμε αυτή τη χρονική 
περίοδο ζητούμε  να εγκρίνει το σώμα ένα ποσό 19,5 εκ. περίπου. Η δαπάνη θα 
βαρύνει την κατασκευαστική εταιρεία αλλά χρειάζεται απόφαση του ΔΣ. 
Προβλέπεται στα γενικά έξοδα ανέγερσης του  κτιρίου. Νομίζω ότι πρέπει να το 
εγκρίνουμε. 
 Πρόεδρος :Ερωτήσεις. 
 Σκουμπόπουλος :1)Αν δεν πληρώσει ο Δήμος, γιατί έρχεται το θέμα; 2)Η 
εταιρεία  από πού παίρνει ρεύμα τώρα; 3)Μήπως θα συνδεθούμε με το δίκτυο της 
ΔΕΗ και η Εταιρεία θα κάνει τις υπόλοιπες εργασίες ενώ θα τις πληρώνουν οι 
Βεροιώτες; 
 Κουρουζίδης :Πως εισήχθη  το θέμα  στη  ΔΕ  ενώ το ποσό ήταν 19,5 εκ; 
 Ποτουρίδης : Δεν εισήχθη στη ΔΕ. Απλά έγινε λάθος   και το θέμα στάλθηκε 
στο γραμματέα της ΔΕ.  Από κει έφυγε χωρίς να τοποθετηθεί η  ΔΕ και πήγε στο ΔΣ . 
Έγινε λάθος από την υπηρεσία. 
 Κε Σκουμπόπουλε, είναι συμβατική η υποχρέωση της εταιρείας για να 
αναλάβει αυτό. Τα χρήματα έρχονται στο Δήμο κι από εκεί πηγαίνουν στην Εταιρεία. 
Επί πλέον πρέπει κάποιος να συνάψει το συμβόλαιο και αυτό θα το κάνει προφανώς ο 
Δήμος. Δεν πληρώνει ο Δήμος ούτε τη σύνδεση ούτε το κόστος της χρήσης του 
ρεύματος μέχρις ότου παραδοθεί το έργο. Σήμερα έχει εργοταξιακή παροχή της ΔΕΗ 
η εταιρεία για τις κατασκευές που κάνει. 
 Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
 Κουρουζίδης :Συμφωνώ με την πρόταση του αντιδημάρχου. 
 Σκουμπόπουλος : Συμφωνούμε με την προϋπόθεση να μην πληρώνει ο Δήμος 
το ρεύμα από τη χρήση της  εταιρείας. Αν και κατά τη γνώμη μου εφόσον ήταν 



συμβατική υποχρέωση της εταιρείας δεν έπρεπε το θέμα να έρθει στο ΔΣ. Εφόσον το 
διαβεβαιώνεται αυτό, συμφωνούμε. 
 Ουρσουζίδης :Αυτό συμβαίνει σ' όλα τα δημόσια έργα. Δεν είναι κάτι το 
πρωτότυπο αυτό. 
 Πρόεδρος :Συμφωνεί το σώμα; 
 Σύμβουλοι : Ναι. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από  10-2-99 εισηγητικό σημείωμα του Αντιδημάρχου τεχνικών κ. Μενέλαου 
Ποτουρίδη. 
2.- Το σχετικό έγγραφο της ΔΕΗ για την ηλεκτροδότηση του Συνεδριακού Κέντρου – 
Θεάτρου στην πόλη της Βέροιας. 
3.- Ότι σύμφωνα με την παρ.4.2.3 της Γενικής Συγγραφής Υποχρεώσεων, που είναι 
αναπόσπαστο τμήμα της Σύμβασης, η δαπάνη αυτή είναι απολογιστική στη φάση της 
κατασκευής του έργου από την ανάδοχο εταιρεία ΔΙΕΚΑΤ ΑΤΕ και βαρύνει τον 
εργοδότη (Δήμο Βέροιας). 
4.- Ότι στον προϋπ/σμό του Δήμου έτους 1999 και στον ΚΑ 75/151.1ε «Συνεδριακό 
Πολιτιστικό Κέντρο» υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση για τον παραπάνω σκοπό. 
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106 και 119 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 β) Εγκρίνει τη σύναψη των σχετικών συμβάσεων - συμβολαίων του Δήμου με 
τη ΔΕΗ για την ηλεκτροδότηση του Συνεδριακού Κέντρου – Θεάτρου Δήμου 
Βέροιας, ως εξής: 
1. Της σχετικής σύμβασης Επέκτασης Δικτύων Διανομής Ηλεκτρικής Ενέργειας στη 
Μ.Τ. (τύπος IV). 
2. Του σχετικού συμβολαίου παροχής ρεύματος. 
 γ) Εγκρίνει τη διάθεση συνολικού ποσού δρχ. 19.534.393 με ΦΠΑ από τον 
Κ.Α 75/151.1ε “Συνεδριακό Πολιτιστικό Κέντρο” του προϋπ/σμού του Δήμου έτους 
1999 για να διατεθεί στη ΔΕΗ περιοχής Βέροιας, ως εξής: 
1. Ποσό δρχ. 19.528.493 με Φ.Π.Α, για τις δαπάνες ηλεκτροδότησης του 

Συνεδριακού Κέντρου – Θεάτρου Δήμου Βέροιας. 
2. Ποσό δρχ. 5.900 με Φ.Π.Α για τη δαπάνη τελών δικαιώματος σύνδεσης  του 

παραπάνω κτιρίου. 
 δ) Εξουσιοδοτεί τον Δήμαρχο να προβεί στις παραπάνω απαιτούμενες 
ενέργειες. 



 

Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό     118/ 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 I.  Kουρουζίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Μ. Γαβρίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Α. Δελαβερίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Δ.  Πέτκος Λ. Τσαβδαρίδης 
 Κ. Κόλβατζης Θ. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Βαφείδης Ε.  Σοφιανίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Γ. Ουρσουζίδης Ε. Λευκοπούλου 
 Σ. Γεωργιάδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Ι. Τριανταφυλλίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Π.  Πιτούλιας Ε. Κουκουρδής 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΤΑΡΑΛΑΣ Α.  Κεσίδης Γ.  Μανακούλης 
 Α. Σουμελίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
     
     
     
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια   7-4-1999 

      Ο  Δήμαρχος  
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 

 
  
 


